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Brug af Espens Vænge til borgere med hjerneskade. 
 
Dette forslag er nødvendigvis ikke til gavn for de hjerneskadede. Et samarbejde mellem 
forskere fra Københavns Universitet og Elsass Fonden, som er på vej til udgivelse, viser 
tydeligt, at det er nødvendigt med et lang og optimalt tilrettelagt træningsforløb individuel 
tilrettelagt med de nødvendige kvalificerede medarbejdere. Desuden bør tiden efter et 
træningsforløb også indtænkes i forløbet, da tiden efter er lige så vigtig som selve træningen. 
Da det er i denne periode det lærte skal lægges ned som et varigt hukommelsesspor i hjernen. 
Denne del kan ikke effektiviseres og gøres hurtigere. Spørgsmålet man må stille til dette 
forslag, er også, hvorfor har det været udliciteret indtil videre. Umiddelbart tyder det på, at der 
ikke er tilstrækkelig kapacitet og de nødvendige kvalificerede medarbejdere på Espens 
Vænge. Hvorfor skulle det elles været sendt ud i privat regis? Gennemføres dette forslag er 
det næppe til gavn for de hjerneskadede. 
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